#### SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2018-2019)

8<sup>th</sup> May 2019

Dear Parents,

# <u>Circular No. 34</u> Application for Studying Extended Part of NSS Mathematics

The NSS Mathematics curriculum consists of an optional, Extended Part which will be offered to S5 and S6 students in our school. The school will not offer the corresponding course in the coming academic year, if the course is under-enrolled. To facilitate the school's resource allocation, all S4 students are required to decide whether or not to take this Extended Part. Please discuss with your child and indicate your preference by returning the completed reply slip on or before 21 May 2019.

Students will be screened on the basis of their overall academic performance. Please note that the attendance at the Tasting Classes held in March is not a prerequisite of taking the Extended Part in S5.

The result of the application will be released in July before the term ends. The school will arrange classes for shortlisted students during the summer vacation, and attendance is compulsory.

	Yours faithfully,	
	Chim Yin Chu Principal	
<u>Reply Slip</u> <u>Circular No. 34 (2018-2019)</u>		
Application for Studying Extended Part of NSS Mathematics		
Name :	Date:	
Class: ( )		
Dear Ms. Chim,		
I understand the content of circular No.34 (2018-2019)		
* and my child does not intend to study the Extended Part.		
* and my child intends to study the Extended Part, with preference as follows: [put '1' for the first choice, '2' for the second choice if applicable]		
Module 1 (Calculus and Statistics) Me	odule 2 (Algebra and Calculus)	
	Yours sincerely,	

Signature of Parent

\*Please put a  $\lceil \checkmark \rfloor$  in the appropriate box

## 順利天主教中學

#### 學校通告 34 (2018-2019)

#### 申請修讀新高中數學課程延伸部份

#### 敬啟者:

新高中學制的數學課程中,有必修部份及延伸部份,本校會在中五及中六提供延伸部份之課程。 鑑於學校需考慮現時的資源情況,如個別單元報讀人數不足,學校明年將不會開設該單元。所有中四 學生現需就會否申請修讀延伸部份表達意願。請 貴家長與子女就此商討後,於二零一九年五月二十 一日或以前,填寫及交回以下回條。

除學生的意願外,校方會根據學生的整體成績而考慮其申請。沒有參加三月體驗課的同學亦可申 請修讀延伸部份。

申請結果將於七月暑假前公佈。延伸部份課程的暑期班亦會於暑假期間舉行,所有成功修讀延伸部份的同學必須出席。

此致 貴家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零一九年五月八日

### <u>回條</u> <u>學校通告 34 (2018-2019)</u> 申請修讀新高中數學課程延伸部份

申請修讀新高中數學課程延伸部份		
姓名:		( )
	分課程。	
此覆 順利天主教中學詹燕珠校長		
二零一九年五月 日	家長或監護人	簽署

\*請在適當的方格內加上「✓」